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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Ígéretükhöz híven fokozott támogatás nyújtottak-e a kollégiumokban folyó szakma i
munka minőségének javításhoz?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön 163 pontos cselekvési tervében a következőket ígérte :

„A kollégiumokat - az eltérő lakóhelyűek ellátása mellett - elsősorban azok számára kell
biztosítani, akik családi hátterük miatt hátrányos helyzetben vannak. A nevelő-oktató munka
hatékonyságát erősítendő támogatjuk azt a törekvést, hogy a kollégiumok konkrét iskoláho z
vagy iskolákhoz tartozzanak. Fokozott támogatás adunk a kollégiumokban folyó szakma i
munka minőségének javításhoz. "

Tisztelt Miniszter Úr !

Hogyan változott a kollégiumok száma a 2006-2008-as időszakban?
Milyen módon erősítették a kollégiumok és az iskolák összetartozását ?
Milyen formában és mekkora többlettámogatást nyújtottak a normatíván felül a
kollégiumoknak ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Pánczél Károly
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